
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

Homework is to be submitted onto Managebac 

Date: Day 1, Wednesday 14 October 

1. English: Revision Pack - Read the Comprehension passage from your revision pack and answer the questions based 
on it. Ensure that you upload the completed task on Managebac. 
2. Math: Solve page 3 of your math revision pack. 

 (  8-٧-6-5سؤال )   5من موضوع وقضى ربك : حل أوراق المراجعة ص   A: بية:اللغة العر -٣
                         :B    (  4-3-2-1سؤال )   5من موضوع وقضى ربك : حل أوراق المراجعة ص 

Date: Day 2, Thursday 15 October 

1. Individuals & Societies: Complete ALL of Question 1 (Time & Chronology) and Question 2 (China) of your Revision 
Pack. Upload the completed pages to Managebac. 
2. Science: Complete pages 2 to 5 in your science revision pack. 
                    Please remember to upload any incomplete homework, classwork on managebac. 

Weekend 

Date: Day 3, Sunday 18 October 

1. Math: Solve page 4 of your math revision pack. 
2. English: Revision Pack - Using your knowledge of grammar taught this quarter, work through 
the Grammar questions set in your revision pack. Ensure that you upload the completed task on Managebac. 

   .3  – 1حل أسئلة المراجعة من صفحة  تفسير: العلوم الإسلامية:. ٣
   .3  – 1حل أسئلة المراجعة من صفحة   حديث:                            

Date: Day 4, Monday 19 October 

 (  5-4-3-2-1سؤال )   6حل أوراق المراجعة ص من قصيدة دين الكريم :  A: بية:اللغة العر- ١
                         :B   (2-1سؤال )   6من قصيدة دين الكريم : حل أوراق المراجعة ص 

2. Individuals and Societies: Complete ALL of Question 3 (One Child Policy) and Question 4 (Push & Pull factors) of your 
Revision Pack. Upload the completed pages to Managebac. 
3. Science: Complete pages 6 to 8 in your science revision pack. 
Date: Day 5, Tuesday 20 October 

1. English: Revision Pack - Complete the Writing task of your revision pack and submit it on Managebac 
2. Math: Solve page 7 of your math revision pack. 

  ب ( –سؤال ) أ   8من القواعد النحوية اسم الفاعل : حل أوراق المراجعة ص   A: بية:. اللغة العر٣

                         :B    سؤال ) أ (   8من القواعد النحوية اسم الفاعل : حل أوراق المراجعة ص 

Date: Day 6, Wednesday 21 October 

Study well for your Q1 Exams – Good luck 

Date: Day 7, Thursday 22 October 

Study well for your Q1 Exams – Good luck 

Weekend 

Date: Day 8, Sunday 25 October 

Study well for your Q1 Exams – Good luck 

End of Cycle 5 

Reminders 
1. Submit all outstanding tasks onto Managebac. 
2. Prepare for your Q1 exams. Notifications and revision packs can be found on the JKS Portal. 
3. Resources for Q1 exam are uploaded onto Managebac. They can be accessed through IB Manager. 
4. English: MYP Task - Please ensure that you have submitted your MYP Task presentations on Managebac. 

 . قصة موسى عليه السلم والخضرتمت دراسة   تفسير: . العلوم الإسلامية:١

  .اخلق وسلوك رغب فيها الإسلمتمت دراسة درس :  حديث                                  

 ( 5)صفحة  النظام الأساسي للحكم( درس 4-3)صفحة  الأنظمة السعوديةس حل أوراق المراجعة : در . الاجتماعيات:٢
(٧-6)صفحة  مجلس الوزراءدرس   

Grade 9 Boys    


